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Denisa Křížová, úspěšná hokejistka a rodačka z našeho 
města, s námi sdílela svůj obrovský úspěch – vyhrála PWHL 
s Minnesotou a přivezla Walter Cup. Děkujeme!
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ze zastupitelstva a rady města

•	 schválilo program doplněný 
o  bod:  poskytnutím příspěvku zříze-
ným příspěvkovým organizacím měs-
ta h. cerekev
•	 schválilo ověřovatele zápisu p. Ja-
kuba mácu a  p. hanu karafiátovou, 
zapisovatelkou p. martinu brýnovou
•	 schválilo rozpočet města horní 
cerekev na rok 2025

° plánované příjmy 68 122 850 kč
° plánované výdaje 80 051 250 kč
° financování 11 928 400 kč

•	 schválilo střednědobý výhled měs-
ta h. cerekev na období 2026-2027
•	 pověřuje místostarostku objednat 
posouzení požární bezpečnosti ob-
jektu dps i  na adrese rybniční 423, 
h. cerekev, následně zajištění staveb-
ních úprav a  řešení požární bezpeč-
nosti
•	 schválilo příspěvek na rok 2025 pro 
zŠ h. cerekev ve výši 3 550 000 kč
•	 schválilo příspěvek na rok 2025 pro 
mŠ h. cerekev ve výši 1 200 000 kč
•	 schválilo veřejnoprávní smlouvu 
a příspěvek pro sdh ve výši 105 000 kč
•	 schválilo veřejnoprávní smlou-
vu a  příspěvek na podporu činnosti 
spolku avzo h. cerekev z. s. ve výši 
65 000 kč
•	 schválilo veřejnoprávní smlouvu 

zastupitelstvo města Na svÉm 14. zasedÁNÍ dNe 26. 2. 2025
a  příspěvek na podporu sportovních 
oddílů ve výši 150 000 kč
•	 schválilo veřejnoprávní smlouvu 
a příspěvek na podporu činnosti spol-
ku prima sport h. cerekev ve výši 
190 000 kč
•	 schválilo veřejnoprávní smlouvu 
a příspěvek na provozní náklady cha-
ritativní pečovatelské služby h. cere-
kev ve výši 1 180 000 kč
•	 schválilo veřejnoprávní smlouvu 
a příspěvek na podporu spolku cere-
kváček ve výši 70 000 kč
•	 schválilo veřejnoprávní smlouvu 
a  příspěvek na podporu fotbalového 
klubu v hříběcí ve výši 90 000 kč
•	 schválilo veřejnoprávní smlouvu 
a příspěvek na podporu činnosti spol-
ku neXpa ve výši 90 000 kč
•	 vzalo na vědomí zprávu o změně 
č.4 Územního plánu h. cerekev
•	 vzalo na vědomí připomínky návr-
hu změny č.4 Územního plánu h. ce-
rekev, - nebyly uplatněny
•	 vzalo na vědomí námitky k návrhu 
změny č.4 Územního plánu h. cere-
kev,- nebyly podány
•	 vydává ustanovení že změna č.4 
Územního plánu není v  rozporu se 
stanovisky úřadu kraje vysočina
•	 ukládá starostovi města oznámit 

vydání změnu č.4 Územního plánu h. 
cerekev veřejnou vyhláškou
•	 vydává obecně závaznou vyhlášku 
kterou se zrušují některé obecně zá-
vazné vyhlášky
•	 vydává obecně závaznou vyhlášku 
o nočním klidu
•	 bere na vědomí plán kulturních ak-
cí na rok 2025 pořádaných městem
•	 schválilo přidání dalšího bodu do 
jednání zm, a to odvolání p. m. kunsta 
z funkce starosty města h. cerekev
•	 odvolalo z  pozice starosty města 
h. cerekev p. m. kunsta
•	 pověřilo vedením dalšího jednání 
p. místostarostku m. vaňkovou
•	 schválilo přidání dalšího bodu, od-
volání místostarostky a volbu nového 
starosty města h. cerekev
•	 odvolalo z  pozice místostarostky 
p. m. vaňkovou
•	 zvolilo na pozici starostky města p. 
markétu vaňkovou
•	 schválilo přidání dalšího bodu, vol-
bu nového místostarosty
•	 zvolilo do funkce místostarosty 
města p. Jiřího Ježka 
•	 schválilo přidání dalšího bodu a to 
volbu nového člena rady města
•	 zvolilo na pozici radní města h. ce-
rekev p. mudr. radku paušovou

rada města Na svÉm 34. zasedÁNÍ dNe 6. 12. 2024
•	 schválila výpověď z bytu v dps i., 
kterou předložila p. koudelková 
k 29. 11. 2024
•	 souhlasí s pronájmem bytu v dps i. 
a  s  uzavřením nájemní smlouvy od 
15. 2. 2024 s p. haškem
•	 souhlasí s  prodloužením nájem-
ních smluv v  obecních bytech o  12 
měsíců na adresách nám.
•	  t. G. masaryka 41 a 145.
•	 souhlasí se zněním smlouvy o  dí-
lo se společností koncept fast s.r.o., 
iČ: 45357811 v souvislosti s ročním vy-
účtováním topné sezony v dps i. a ii. 
a  s  finančním plněním dle čl. iii této 
smlouvy, pověřuje starostu k podpisu 
smlouvy.
•	 souhlasí s  předloženou žádostí 

o souhlas s uzavřením mŠ horní cere-
kev v době vánočních prázdnin v ter-
mínu 23. 12. 2024 až 1. 1. 2025
•	 souhlasí s žádostí, kterou předloži-
la ředitelka mateřské školy horní ce-
rekev o  vyplacení celoroční odmě-
ny pro svoji osobu ve výši 100 tis. kč 
z prostředků mŠmt.
•	 schvaluje předávací protokol mezi 
městem a mateřskou školou, na maje-
tek pořízený v souvislosti s projektem 
„technologie stravování mŠ horní ce-
rekev“.
•	 souhlasí s  návrhem výboru sdh 
hříběcí na jmenování p. tomáše uríč-
ka novým velitelem sdh hříběcí. po-
věřuje místostarostku k  odeslání žá-
dosti o  vyjádření ke jmenování hzs 

pelhřimov, po vydání kladného vyjád-
ření, bude p. uríček jmenován.
•	 nesouhlasí s  možností investová-
ní volných finančních prostředků měs-
ta do investičních fondů společnosti 
czech real estate investment fund.
•	 schvaluje předložené rozpočtové 
opatření č. 7
•	 schvaluje kalkulaci cen vodného 
a stočného na rok 2025 pro horní ce-
rekev
•	 schvaluje kalkulaci cen vodného 
a  stočného na rok 2025 pro místní 
části hříběcí, chrástov, těšenov a tu-
rovka.
•	 souhlasí s ceníkem na krátkodobý 
pronájem kd v horní cerekev s plat-
ností od 1. 1. 2025
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rada města Na svÉm 35. zasedÁNÍ dNe 14. 1. 2025
•	 schválila žádost o  bezplatný pro-
nájem kd horní cerekev v termínech 
21., 22. a  28.3 2025 za účelem ode-
hrání divadelního představení. a dále 
v lednu a únoru vždy ve středu od 17 
hodin za účelem nacvičení této diva-
delní hry.
•	 schválila žádost zŠ h. cerekev o bez-
platný pronájem kd za účelem uspořá-
dání plesu dne 15. 3. 2025 od 20 hod.
•	 schválila platový výměr ředitelky 
mŠ h. cerekev bc. Jany novákové 
s účinností od 1. 1. 2025.
•	 schválila platový výměr ředitelky 
zŠ horní cerekev mgr. miroslavy ko-
lářové s účinností od 1. 1. 2025.
•	 schválila žádost o vyplacení mimo-
řádné odměny ředitelce zŠ horní ce-
rekev mgr. miroslavě kolářové ve výši 
100 tis. kč z prostředků mŠmt
•	 schválila cenovou nabídku na zho-
tovení pd na akci „rekonstrukce ob-
jektu pracovních činností v areálu zŠ 
horní cerekev“, předložil p. david va-
lenta a  souhlasí s  navrženou cenou 
247 190 kč bez dph a pověřuje mís-
tostarostku objednat vypracování.
•	 schválila mimořádný finanční pří-
spěvek pro římskokatolickou farnost 

horní cerekev ve výši 15 tis. kč na 
opravu kamenných dlažeb před kos-
telem v  horní cerekvi. po schválení 
rozpočtu na rok 2025 bude uzavřena 
darovací smlouva.
•	 projednala žádost p. v. matějky, 
o  spolufinancování rozšíření topného 
sytému v obecním bytě. rada souhla-
sí se spolufinancováním v poměru ná-
klady na materiál hradí město, náklady 
na práci odborné firmy hradí žadatel.
•	 projednala žádost p. J. serbuse, 
o doplnění topného sytému v obecním 
bytě o  elektrický kotel a  souhlasí se 
spolufinancováním v  poměru náklady 
na kotel hradí město, náklady na mon-
táž odbornou firmou hradí žadatel.
•	 schvaluje dodatek č. 8 ke smlouvě 
o dodávce a odběru tepla se společ-
ností Jihlavské kotelny s.r.o. a pověřu-
je starostu k podpisu.
•	 schválila znění smlouvy o umístě-
ní vedení a  zařízení veřejné komuni-
kační sítě se společností cetin a.s. 
iČ: 04084063 na pozemku p. č. 851/2 
v k.ú. horní cerekev za jednorázovou 
úhradu ve výši 11 800 kč. rada se zně-
ním smlouvy souhlasí a pověřuje sta-
rostu města k jejímu podpisu.

•	  schválila zveřejnění záměru pro-
nájmu nebytových prostor na adrese 
březinova 234, horní cerekev. Jedná 
se o část budovy o výměře 235,5 m2 
a min. částka za pronájem bez energií 
musí činit 4 950 kč vč. dph.
•	 schválila zveřejnění záměru pro-
nájmu nebytových prostor na adrese 
tyršova 239, horní cerekev. Jedné se 
o část budovy o výměře 9,8 m2 a min. 
částka za pronájem bez energií musí 
činit 950 kč vč. dph.
•	 souhlasí s  žádostí p. květy hem-
zov, o  bezplatným pronájmem ves-
tibulu kd horní cerekev za účelem 
uspořádání dobročinné výměnné bur-
zy oblečení, hraček a  domácích po-
třeb (sWap) dne 26. 4. 2025
•	 schválila žádost o prominutí poplat-
ku za obecní systém odpadového hos-
podářství na rok 2025, kterou předlo-
žil pan richard němec. žadatel předlo-
žil mimo jiné potvrzení o dlouhodobém 
pobytu mimo území Čr, byla tak splně-
na podmínka pro prominutí poplatku 
•	 pověřuje místostarostku objednat 
posouzení požární bezpečnosti ob-
jektu dps i  na adrese rybniční 423, 
horní cerekev

prostor
osoby/podnikatelé s trvalým 

pobytem/ sídlem v městě 
horní Cerekev/den

ostatní /den
příspěvkové organizace 
města/ místní spolky /

mo/ den

vestibul 1000 kč + náklady na energie 2000 kč + náklady na energie 0 kč*

kuchyŇ 1000 kč + náklady na energie 2000 kč + náklady na energie 0 kč*

vestibul+bar + kuchyŇ 3000 kč + náklady na energie 4000 kč + náklady na energie 0 kč*

malý sál 3000 kč + náklady na energie 4000 kč + náklady na energie 0 kč*

velký sál 7000 kč + náklady na energie 8000 kč + náklady na energie 0 kč*

celý obJekt 13000 kč + náklady na energie 14000 kč + náklady na energie 0 kč*

uvedené ceny jsou včetně dph * po udělení souhlasu s konáním akce usnesením rady města horní Cerekev

rada města Na svÉm 36. zasedÁNÍ dNe 12. 2. 2025
•	 schválila předložený návrh rozpoč-
tu zŠ horní cerekev na rok 2025.
•	 schválila předložený návrh rozpoč-
tu mŠ horní cerekev na rok 2025.
•	 schválila předložený střednědobý 
rozpočtový výhled zŠ horní cerekev 
na roky 2026-2027

•	 schválila předložený střednědobý 
rozpočtový výhled mŠ horní cerekev 
na roky 2025-2027
•	 projednala a  rozhoduje z  důvodu 
obsazenosti zařadit žádost paní pe-
chové, hříběcí 13, o  souhlas s  umís-
těním do dps ii. na adrese sportovní 

500, do evidence žádostí.
•	 projednala žádost o  výměnu bytu 
v dps i., kterou předložila paní křenko-
vá. rada města rozhodla žádost zatím 
evidovat z důvodu nedokončené rekon-
strukce požadovaného bytu a k žádosti 
se vrátit po dokončení rekonstrukce.
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•	 schválila žádost o  bezplatný pro-
nájem malého sálu v kd, kterou před-
ložila za spolek neXpa p. lajtkepová, 
za účelem uspořádání příměstského 
tábora ve dnech 21.–25. 6. 2025.
•	 schválila předložený „protokol 
o předání a převzetí vodního díla (ryb-
níka) zámecký v  k. ú. horní cerekev 
a pověřuje starostu k jeho podpisu
•	 schválila předávací protokol k pře-
vodu ddhm z majetku města do ma-
jetku zŠ horní cerekev. Jedná se 
o příslušenství k malotraktoru (sněho-
vá radlice, řetězy…) v celkové hodnotě 
12 650 kč vč. dph.
•	 vyhodnotila nabídku na zveřejněný 
záměr pronájmu nebytových prostor na 
adrese březinova 398. rada souhlasí 
s uzavřením nájemního vztahu s firmou 

ronepod, s.r.o., iČo: 225 01 932 těše-
nov 34, s výší nájemného 5000 kč mě-
síčně od 15. 2. 2025 a pověřuje starostu 
k podpisu nájemní smlouvy.
•	 vyhodnotila nabídku na zveřejně-
ný záměr pronájmu nebytových pro-
stor na adrese tyršova 239. rada sou-
hlasí s  uzavřením nájemního vztahu 
s p. marií procházkovou s výší nájem-
ného 1000 kč měsíčně od 1. 3. 2025 
a pověřuje starostu k podpisu nájem-
ní smlouvy.
•	 neschvaluje předloženou dohodu 
o  vzájemné spolupráci mezi městem 
a společností vodak humpolec s.r.o. 
iČ: 490 50 541 a  společností suez 
Water cz, s.r.o. iČ: 119 01 403 v souvis-
losti s prodejem podílu ve společnosti 
vodak humpolec s.r.o.

•	 schválila žádost o  prominutí po-
platku za obecní systém odpadové-
ho hospodářství na rok 2025, kte-
rou předložil p. david fous. žada-
tel předložil potvrzení o  dlouhodo-
bém pracovním pobytu mimo území 
Čr, byla tak splněna podmínka pro 
prominutí poplatku dle čl. 6 odst. 2a) 
ozv.
•	 schválila žádost o  prominutí po-
platku za obecní systém odpadové-
ho hospodářství na rok 2025, kterou 
předložil mvdr. františek charvát. ža-
datel k žádosti mimo jiné předložil po-
tvrzení o dlouhodobém pracovním po-
bytu mimo území Čr, byla tak splněna 
podmínka pro prominutí poplatku dle 
čl. 6 odst. 2a) ozv.

rada města Na svÉm 37. zasedÁNÍ dNe 7. 3. 2025
•	 schvaluje předloženou účetní zá-
věrku mŠ horní cerekev a předložený 
přehled čerpání provozního příspěvku 
k 31.12.2024.
•	 schvaluje předloženou účetní zá-
věrku zŠ horní cerekev a předložený 
přehled čerpání provozního příspěvku 
k 31. 12. 2024.

•	 schvaluje výši provozního příspěv-
ku na rok 2025 pro mŠ horní cerekev 
a určila následující přehled splátek

 datum platby částka
10.3.2025  333.750,–
10.4.2025  96.250,–
10.5.2025  96.250,–
10.6.2025  96.250,–
10.7.2025  96.250,–
10.8.2025  96.250,–
10.9.2025  96.250,–
10.10.2025  96.250,–
10.11.2025  96.250,–
10.12.2025  96.250,–

•	 schválila výši provozního příspěv-
ku na rok 2025 pro zŠ horní cerekev 
a určila následující přehled splátek 

datum platby  částka
10.3.2025  474.547,–
10.4. 2025  341.717,–
10.5. 2025  341.717,–
10.6. 2025  341.717,–
10.7. 2025  341.717,–
10.8. 2025  341.717,–
10.9. 2025  341.717,–
10.10.2025  341.717,–

10.11.2025  341.717,–
10.12.2025  341.717,–

•	 projednala a vzala na vědomí vý-
pověď k 28.2.2025 nájemní smlouvy, 
kterou předložila paní kameníková 
•	 projednala a vzala na vědomí vý-
pověď k 28.2.2025 nájemní smlouvy 
ke garáži č.3 v dps i. na adrese ryb-
niční 423, h. cerekev, kterou předloži-
la p. dušková a zároveň schvaluje pro-
nájem uvedené garáže nájemci bytu 
v dps i, p. řádovi 
•	 schválila žádost o prodloužení ná-
jemní smlouvy o 1 rok k bytu na adrese 
nám. t. G. m. 145, h. cerekev   
•	 schválila finanční příspěvek ve výši 10 
tis. kč pro potápěčský spolek pelhřimov
•	 schválila finanční příspěvek ve vý-
ši 40 tis. kč pro cyklo team sauna bar 
horní cerekev
•	 schválila finanční příspěvek ve vý-
ši 15 tis. kč pro mc klubíčko horní ce-
rekev
•	 schválila finanční příspěvek ve výši 
40 tis. kč pro spolek hříbátka, z.s. hří-
běcí
•	 schválila finanční příspěvek ve výši 
10 tis. kč pro sk horní cerekev
•	 schválila finanční příspěvek ve výši 
15 tis. kč pro spolek hříběcké divadýl-
ko, z.s. hříběcí
•	 schválila finanční příspěvek ve výši 
5 tis. kč pro spolek mor. rybářský svaz, 
z.s. batelov
•	 schválila finanční příspěvek ve výši 
30 tis. kč pro ochotnický soubor

•	 schválila finanční příspěvek ve vý-
ši 37 tis. kč pro fokus vysočina. z.ú.
•	 schválila finanční příspěvek ve vý-
ši 12 tis. kč pro organizaci Český svaz 
včelařů o. z.
•	 schválila finanční příspěvek ve výši 
10 tis. kč pro organizaci stanice pavlov
•	 schválila finanční příspěvek ve výši 
5 tis. kč pro organizaci centrum lada
•	 schválila finanční příspěvek ve vý-
ši 15 tis. kč římskokatolickou farnost 
horní cerekev
•	 schválila rozpočtové opatření č. 1
•	 souhlasí s  objednáním znalecké-
ho posudku za max. cenu 8470,– kč 
státním pozemkovým úřadem v  sou-
vislosti s realizací úplatného převodu 
pozemku p.č. 1545/5 v k.ú. h.cerekev.                                 
•	 schválila cenovou nabídku a tech-
nické řešení realizace betlému pro 
město h. cerekev
•	 schválila znění dohody o ukonče-
ní smlouvy mezi městem h. cerekev 
a bc. Janou kudrhaltovou k 7.3.2025. 
rada města požaduje před podpisem 
dohody odevzdání fotografií vznik-
lých i obdržených během platnosti 
dohody.
•	 schválila cenovou nabídku ve vý-
ši 235 222,09 kč bez dph na ozvuče-
ní kulturního domu v h. cerekvi, které 
předložila firma visi brand s.r.o., praha
•	 schválila cenovou nabídku ve výši 
1100, kč/mth na jarní údržbu chodní-
ků pro město h. cerekev, kterou před-
ložila p. markéta přibylová.
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slovo starostky 
vážení spoluobčané, milí čtenáři 

hornocerekvického zpravodaje, jako 
každý rok v tomto období, zastupitel-
stvo města projednávalo jeden z nej-
důležitějších dokumentů, a  to rozpo-
čet města. děkuji všem, kteří poža-
davky do rozpočtu připravili zodpo-
vědně a dodali včas. záleží mi na tom, 
aby se nám tady u  nás doma dobře 
žilo, a  s  tímto vědomím jsem i  návrh 
rozpočtu sestavovala. podobně jako 
loni výdaje převyšují příjmy. tento roz-
díl bude financován z hospodářského 
výsledku z minulých let. 

dovolte mi seznámit vás s  nejvý-
znamnějšími a  finančně náročnější-
mi záměry, které zastupitelstvo měs-
ta schválilo v letošním roce realizovat. 

nejdříve bych zmínila  rekonstruk-
ci vodovodní infrastruktury. v  rám-
ci města proběhne oprava vodovodu 
v ulicích smetanova (v  letošním roce 
mezi křižovatkami fügnerova a Škol-
ní) a  v  ulici ke hřbitovu. dojde i  na 
místní část těšenov, kde bude za do-
tační podpory provedena výměna stá-
vajícího osinkocementového (azbes-
tového) potrubí za plastové.

dále se budou opravovat místní ko-
munikace a chodníky, v domě s pečo-
vatelskou službou v rybniční ulici bu-
de osazena výtahová plošina a budo-
va bude upravena tak, aby splňova-
la požadavky na požární bezpečnost. 
na provozní oddělení města se mimo 
jiné pořídí minirypadlo, traktorový pří-
věs s  kontejnerem, posypovač a  za-
hradní traktor. nový zahradní traktor 
budou mít i v hříběcí.

také bude při letošním rozsvěcení 
vánočního stromu odhalen nový betlém.

za dotační podpory se bude z opra-
vovat lesní cesta v pláňavech, víceú-
čelové hřiště u  školy, upravovat par-
koviště u lomu, dokončovat revitaliza-
ce parku na náměstí, osazovat fve na 
budovu radnice. 

Jak jste si jistě všimli, akcí jsem při-
pravila nespočet. kdo někdy něco sta-
věl, opravoval či žádal o dotační pod-
poru, ví, že za přípravou je pro mnohé 
neviditelné neskutečné množství ná-
ročných hodin práce. budu doufat, že 
to vnímáte a uvědomujete si, že vede-
ní města není jen o tom být tu pro vás 
a nekonkrétně hovořit o pracovním na-
sazení. Je to především o správě obec-
ních záležitostí, o  plánování v  oblas-
tech infrastruktury, výstavby, dopravy, 
také o spolupráci s odborníky a o hle-
dání financí pro rozvojové projekty. 

tuto neviditelnou práci jsem dělala 
doposud a  budu jí se vší zodpověd-
ností dělat i dál, do té doby, dokud mi 
to dovolíte… 

ve spolupráci s místostarostou, pa-
nem Jiřím Ježkem, který převzal péči 
o provozní chod města, budeme pra-
covat v souladu se svým nejlepším vě-
domím a svědomím a jistě brzy uvidíte 
v oblasti místního hospodářství a pro-
vozního chodu města konkrétní změ-
ny a výsledky. 

omlouvám se, ale ještě cítím po-
třebu se vyjádřit k toliko probíranému 
způsobu odvolání.

zastupitelé města jsou voleni, aby 
zastupovali zájmy všech občanů, 
a  jsou povinni dohlížet na práci sta-
rosty, který je jim přímo zodpovědný. 
pokud je zastupitelstvo nespokoje-
no s výkonem funkce starosty, má ne-
jen právo, ale i povinnost jednat a při-
jmout kroky, které považuje za ne-
zbytné pro zajištění správného chodu 
města. tento princip je základem zod-
povědného řízení města. 

v  našem případě, kdy pro setrvá-
ní pana milana kunsta v  jeho funkci 
hlasovali a  evidentní podporu vyjád-
řili pouze tři zastupitelé včetně jeho 
samotného, a kdy se čtyři zastupitelé 
zdrželi, to znamená že měli pochyb-
nosti, je přeci nadmíru jasné a zřejmé, 

že většina z  nich nebyla spokojená 
s jeho způsobem práce a rozhodla se 
jednat v souladu se svým mandátem. 

Je to projev zodpovědnosti a vzhle-
dem k  tomu, že jednání zastupitel-
stva města horní cerekev se v  prů-
měru zúčastňovali cca 2 občané, je 
možné konstatovat že zastupitelé by-
li opravdu jedinými, kteří byli obezná-
meni, vnímali vývoj a směřování a roz-
hodli se učinit tento, ano, ne tak čas-
tý krok… 

nechci se dál pouštět do popisu 
detailů, jen zmíním, že k  pochope-
ní a rozkrytí celé situace, vytvoření si 
vlastního úsudku a najití pravdy může 
pomoci přečtení si vyjádření zastupi-
telů města (str. 6 tohoto čísla zpravo-
daje) či přečtení zápisu z  únorového 
jednání zastupitelstva, nebo přijďte 
nahlédnout na radnici města do ob-
sahu předávacího protokolu z předání 
kanceláře a agendy starosty. 

nyní už ale úplně jinak. naštěstí už 
je patrné navyšující se množství den-
ního světla, jaro, pro mě určitě nej-
krásnější část roku, se hlásí o  slovo. 
vnímejme tyhle krásné změny příro-
dy, chytejme sluneční paprsky, které 
„potřebujeme jako sůl“, dobijme ba-
terky a získejme chuť a energii do dal-
ších dní…

markéta vaňková

www.hornicerekev.cz mesto.hornicerekevměsto horní cerekev

sledujte 
NÁs
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prohlÁŠeNÍ p. kuNsta k odvolÁNÍ z poziCe starosty

vážení spoluobčané, na únorovém 
zasedání zastupitelstva města horní 
cerekev byl z funkce starosty města 
odvolán pan milan kunst. v této sou-
vislosti se začaly šířit různé spekula-
ce a  komentáře, ke kterým bychom 
se rádi vyjádřili, aby bylo zřejmé, že 
jeho odvolání bylo skutečně důvod-
né. 

pravidelných zasedání zastupitel-
stva se bohužel účastní jen nepatrná 
část z  řad občanské veřejnosti (cca 
2-3 občané), informace ve zpravodaji 
byly zkreslené, tudíž si málokdo do-
káže utvořit reálnou představu o tom, 
jaké množství práce obnáší zajistit 
řádný chod obce. práce starosty ne-
ní jen o činnostech, které jsou nave-
nek vidět a při nichž je starosta obča-
nům nablízku, i přestože jsou tyto ak-
tivity samozřejmě také velmi důležité. 
dalších 80 % práce většinou občané 
nemají možnost vidět a  jejich plnění 
mohou posoudit převážně zastupite-
lé obce, a  to obzvláště ti, kteří jsou 
v radě města a na řešení těchto čin-
ností se spolupodílí. a právě všichni 
členové rady (mimo p. kunsta) spo-
lu s  dalšími čtyřmi zastupiteli hlaso-
vali pro odvolání starosty a pouze 3 
zastupitelé (včetně samotného sta-
rosty) si přáli jeho setrvání ve funkci. 
ostatní zastupitelé se zdrželi. 

Úvodem chceme připomenout, že 
ke změně na radnici došlo před cca 
šesti lety, a to po 20 letech starosto-
vání pana andrleho. nebylo vše špat-
ně, jak se někteří snaží tuto dobu vy-
kreslovat. i přes přibývající množství 
práce ji vykonával pan andrle sám, 
jako jediný uvolněný zastupitel, a tím 
rostl i tlak na jeho osobu. po volbách, 
kdy se těsnou většinou v poměru 8:7 
stal starostou pan kunst, došlo ke zří-
zení dvou uvolněných postů (kromě 
starosty byl nově uvolněn i místosta-
rosta) s tím, že musí dojít k rozdělení 
vykonávané agendy. tato změna ten-

krát prošla napříč zastupitelstvem, 
všichni si uvědomovali, že množství 
práce je na jednoho člověka příliš. 
pan kunst si byl sám dobře vědom 
toho, že by funkci starosty bez paní 
vaňkové nemohl vykonávat. 

kritika a  nespokojenost s  činnos-
tí pana milana kunsta se objevovala 
dlouhodobě, avšak nemusela být to-
lik zřejmá, jelikož ke všem podstat-
ným bodům při jednání zastupitel-
stva se vždy vyjadřovala pouze paní 
markéta vaňková. pan starosta jí po 
uvedení bodu jednání ve většině pří-
padech předal slovo anebo měl jen 
obecnou, nic neříkající odpověď.

rozložení pracovních činností se 
stávalo stále více nerovnoměrným. 
paní místostarostka zajišťovala prak-
ticky vše od zadávání projektů, je-
jich kontroly, výběrových řízení, žá-
dostí o dotace, přes kontrolní dny na 
stavbách, vyúčtování, kolaudace, až 
po pečení k  rozsvěcení vánočního 
stromku…, kdežto činnosti pana kun-
sta směřovaly zejména k  sebepre-
zentaci. v místním zpravodaji se ob-
jevovaly vsuvky typu „starosta města 
sdělil, starosta města dodal, starosta 
města řekl…“, avšak informace o tom, 
kdo práci odvedl, zde chyběla. 

systém nastavený před 6 lety pře-
stal fungovat, veškerá práce opět pa-
dala na jednu osobu. vzájemná ko-
munikace mezi panem kunstem a pa-
ní vaňkovou se dostala na bod mra-
zu. zastupitelé zcela jasně vycítili, že 
jejich vzájemná spolupráce již nemů-
že dál fungovat, že zde není prostor 
pro vyříkávání si konkrétních věcí či 
nastavování pravidel a  že zde ne-
ní žádná možnost obnovení původ-
ních vztahů. tato situace již nemoh-
la dál pokračovat, jelikož by moh-
la ohrozit samotný chod města. toto 
musel vnímat i sám pan kunst. nijak 
však na vzniklou situaci nereagoval, 
a bylo pouze otázkou času, kdy daný 

stav vygraduje. a  k  tomu došlo prá-
vě na únorovém jednání zastupitel-
stva. poslední kapkou bylo schvalo-
vání rozpočtu, kdy se pan kunst za-
jímal a prosazoval pouze oblast kul-
tury (např. pořádání megakoncertů za 
čtvrt milionu korun) a v žádné jiné ob-
lasti zastupitelům nepředstavil nic, co 
by chtěl v horní cerekvi a okolí rozví-
jet či budovat. do rozpočtu nedodal 
ani podklady pro oblast údržby, kte-
rou měl na starost. 

může se zdát, že do voleb zbýval 
už jen rok a půl a že na takto relativně 
krátkou dobu bylo zbytečné prová-
dět takto výrazné změny. avšak pro 
někoho, kdo musí v  tomto prostředí 
každý den pracovat, nést zodpověd-
nost za plnění úkolů, je to naopak ješ-
tě příliš dlouhá doba a hrozí tak jeho 
zhroucení pod daným náporem. 

povinností zastupitelů bylo tuto si-
tuaci vyřešit a rozhodně nešlo o pře-
kvapivý krok, jak se z pohledu obča-
nů může zdát. každý zastupitel měl 
spoustu příležitostí udělat si vlastní 
úsudek na základě svých vlastních 
zkušeností a  jednal tak podle svého 
nejlepšího svědomí. pan kunst dru-
hý den skončil jako nezaměstnaný, 
avšak ne bez příjmu! město má ze zá-
kona povinnost končícímu (ať již od-
volanému anebo ve volbách nezvole-
nému) uvolněnému starostovi vypla-
tit odstupné, v tomto případě ve výši 
4 platů.

věříme, že nový místostarosta, pan 
Jiří Ježek, který se už od prvních dnů 
ve funkci velmi aktivně zapojil, bude 
společně s  novou starostkou, paní 
markétou vaňkovou, sehranou dvoji-
cí, která svými zkušenostmi, zápalem 
a  přístupem k  práci dobře provede 
město do dalšího období. 

zastupitelé zastupitelstva města 
horní Cerekev hlasující pro 

odvolání starosty

vyjÁdŘeNÍ zastupitelŮ města k odvolÁNÍ p. kuNsta  z poziCe starosty 

vážení spoluobčané, drazí přátelé, 
rád bych se krátce vyjádřil k mému neče-
kanému a v tajnosti připravovanému od-
volání z funkce starosty našeho města. 

26. února proběhlo pravidelné za-
sedání zastupitelstva města horní ce-
rekev. nejdůležitějším bodem mělo 
být schválení rozpočtu na letošní rok 

2025, nakonec se jím zcela (pro mne 
rozhodně) neplánovaně stal zcela ji-
ný bod. téměř na závěr zasedání silně 
nestandardně v bodě různé navrhl za-



číslo 2 2025 březen – duben

7

stupitel vladislav smejkal přidání nové-
ho bodu jednání, a to odvolání staros-
ty města z  funkce. rozhořela se váš-
nivá debata, převážně opozičních za-
stupitelů, do které se zapojili i přítomní 
obyvatelé, a  na mou osobu i  na mou 
práci najednou snášeli jednu kritiku za 
druhou – hlavně pánové Josef plešák 
z turovky a Jiří přibyl, bývalý člen za-
stupitelstva města, kterého však už ob-
čané do zastupitelstva nezvolili.

po celou dobu mého starostování 
mi nikdo ze zastupitelů veřejně a jasně 
nic nevytkl a najednou vadilo vše. při 
následném hlasování bylo těsnou vět-
šinou, osmi hlasy z celkových patnác-
ti, přidání bodu prohlasováno. stejným 
počtem hlasů jsem pak byl s okamži-
tou platností odvolán z  funkce. nepo-
chybuji, že celá akce byla předem při-
pravená.

Jakkoli má zastupitelstvo právo 
rozhodovat o  odvolání starosty, způ-
sob, jakým to bylo vůči mně prove-
deno, byl (nejen) dle mého názoru na 
hony vzdálený od férovosti a základ-
ní slušnosti. bez předchozího „varo-
vání“, bez jakékoli dlouhodobé věcné 
veřejné kritiky mé práce jsem byl od-
volán a dosavadní kolegové mne jen 
tak a z ničeho nic poslali do nové ži-
votní role – mezi nezaměstnané. prá-
ce jsem se však nikdy nebál a rozhod-
ně v ní nezůstanu dlouho.

po vydaném prohlášení zastupitel-
stva jsem od mnoha z vás obdržel de-
sítky telefonátů, nespočet sms zpráv 
a vzkazů přes sociální sítě, ale i výzev, 
abych se bránil. chtěl bych vám všem 
za slova podpory moc poděkovat. ani 
jsem netušil, kolik mám nejen v  na-
šem městě příznivců a kolik z vás se 

za mou osobu postavilo.
co se stalo, je nedobrou vizitkou 

dotyčných aktérů, nikoli mou – já jsem 
se už nad celou věc dokázal povznést 
a pokračuji dál. už kvůli městu budu 
moc rád, pokud se rozvířené vášně br-
zy uklidní. nechci, aby komunální po-
litika, i když v tomto případě dost ne-
čistá a našeho města nehodná, rozdě-
lovala naše obyvatele. Šest let jsem 
se dennodenně věnoval městu a  je-
ho občanům, tato práce mě naplňova-
la a před sebou, ani před vámi se ne-
mám, za co stydět. 

nadále zůstávám zastupitelem 
a věřte, že se na mě můžete kdykoliv 
s čímkoliv obrátit. vždy jsem tu byl pro 
vás a (ještě minimálně rok a půl) budu. 
Ještě jednou děkuji za podporu a pře-
ji vám všem hlavně klid a zdraví.

milan kunst

iNFormaCe z radNiCe

bezbariÉrovÝ pŘÍstup Na radNiCi
co určitě ocení zejména starší 

a imobilní občané je, nový bezbariéro-
vý přístup do budovy radnice. už kon-
cem roku 2024 začaly stavební přípra-
vy. byla přepojena kanalizace, vybu-
dována základová deska, vše firmou 
pana p. Čenka. pan v. Šamaj připravil 
elektroinstalaci pro připojení plošiny. 
den před realizací zaměstnanci měs-
ta vybourali stavební otvor v budově. 
samotnou výtahovou plošinu osadila 
v únoru 2025 firma manus prostějov, 

spol. s  r.o. firma byla vítězem výbě-
rového řízení - podala nejnižší nabíd-
ku, a to ve výši 968.000 kč bez dph. 
po osazení plošiny p. o. řepka prove-
dl zednické zapravení a terénní úpra-
vy v okolí plošiny. přístup k výtahové 
plošině je ze dvora, kde je i možnost 
parkování nebo z náměstí průchodem 
vestibulu. výtahová plošina je v  pro-
vozu od 17. března a věříme, že z dů-
vodu množství schodů vedoucích do 
i. patra radnice bude hojně využívána.

vyjÁdŘeNÍ zastupitelŮ města k odvolÁNÍ p. kuNsta  z poziCe starosty 
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horNoCerekviCkÝ zpravodaj
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shromaždiŠtě odpadŮ 
u brŮdku se od 2. dubNa 
opět otevÍrÁ!

akCe ČistÁ vysoČiNa v horNÍ Cerekvi

určeno pouze pro:
•	 občany města a místních částí
•	 chataře a chalupáře z katastru 

města

přijímáme:
•	 velkoobjemový odpad (matrace, 

koberce, nábytek, okna, dveře)
•	 sklo, kovy
•	 obaly od nebezpečného odpadu
•	 stavební suť 

(zpoplatněna 600 kč/m³)

důležité
•	 řiďte se pokyny obsluhy
•	 odpad neukládejte mimo areál 

– prostor je monitorován

provozní doba: 
středa: po domluvě na tel. 723 040 065
sobota: 8:00 – 16:00

trasy k úklidu:
•	 horní cerekev → směr pelhřimov 

(po odbočku na Černov)
•	 horní cerekev → směr Jihlava (po 

značku okresu)
•	 horní cerekev → směr nová ves 

(po mostek v lese)
•	 horní cerekev → Švábov
•	 horní cerekev → těšenov → ře-

ženčice
•	 horní cerekev → bělá → turovka → 

hříběcí

jak se zapojit?
•	 vydejte se na úklid přírody a nasbí-

rejte co nejvíce odpadu.
•	 pořiďte fotku s nasbíraným odpa-

dem.
•	 pošlete fotku do 25. dubna na 

email: zpravodaj@hornicerekev.cz
•	 uveďte své jméno, kontakt a za-

řaďte se do jedné ze tří kategorií:
1.  spolky, firmy, přátelé
2.  rodina
3. Jednotlivec

losování a odměny
z každé kategorie bude vylosována 
jedna fotka a její autor získá odměnu:
•	 spolky, firmy, přátelé – poukázku na 

2 dorty
•	 rodina – poukázku na dort
•	 Jednotlivec – malé překvapení
•	 výherce vylosujeme 30. dubna u kd.
•	 koláž fotek z úklidu bude zveřejně-

na v příštím čísle zpravodaje.
děkujeme, že pomáháte udržovat na-
ši přírodu čistou! přidáte se?

chcete nejen pomoci přírodě, ale také získat malou odměnu? vyberte si trasu, domluvte detaily na tel. čísle 728 025 405 
s p. starostkou a pak už jen vyberte den a čas, vyzvedněte pytle na odpad a zapojte se do soutěže v rámci akce Čistá vy-
sočina. termín úklidu: 7.–20. dubna.

v rámci jarního úklidu budou  v míst-
ních částech rozmístěny  kontejnery 
na velkoobjemový odpad.

hŘÍběCÍ  11. 4.–13. 4. 2025
ChrÁstov  25. 4.–27. 4. 2025
těŠeNov  2. 5.   – 4. 5. 2025
turovka  9. 5.–11. 5. 2025

 jarNÍ Úklid

Město Horní Cerekev 

39,18 MWh 2,83 t 
 
 

4 310 kg 
 

247,03 m3 

210,47 kg 

IČ: 00248185 

3 672,18 l 3,53 t 
 

* Úspora takového množství ropy se rovná spotřebě stejného množství potřebného k ujetí 53 982 km v běžném 
osobním automobilu 
 
** Úspora takového množství vody se rovná stejnému množství, které je spotřebováno při 3 316 cyklech 
sprchování. 

 
 

ludmila Červenková
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děNÍ ve městě

masopust – tradiCe, kterÁ spojuje
masopustní průvod odstartoval u ná-

draží, kde starostka markéta vaňková 
předala symbolicky „vládu“ nad městem. 
tento zvyk připomíná svobodu, radost 
a uvolnění od každodenních starostí.

průvod plný pestrých masek, včet-
ně tradičních i originálních, které uká-
zaly kreativitu místních obyvatel. zpě-
vu a  tance spojil všechny generace 
a vytvořil skvělou atmosféru.

velké díky patří našim hasičům 
(sdh) za organizaci, všem maskám, 
těm, kdo připravili pohoštění nebo při-
spěli do kasičky. masopust opět uká-
zal, jak důležité jsou společné tradice.

lČ

Ozdobte velikonoční vejce pro město       

Horní Cerekev!

Vyzvedněte si polystyrenová vejce u R. Roubíčkové

 a L. Procházkové, přidejte provázek a ozdobte je.

 Ozdobená vejce vraťte nejpozději do 11. 4. 2025.

 Pokud je nemůžete přinést, pošlete SMS ony si je 

vyzvednou.

Nechce se Vám zdobit?

Přijďte se podívat

 na hotová vejce od 13. 4. 2025.

Kontakt:

L. Procházková – 605 399 655

R. Roubíčková – 720 361 918

akro-bat CviČÍ dÁl...

v novém roce k nám přibyli noví cvičenci, takže nás 
je už 25. trénujeme pravidelně a připravujeme různé 
sestavy. v sobotu 12. dubna 2025 budeme mít skvě-
lou příležitost ukázat naše dovednosti na velikonoč-
ních hrátkách v kulturním domě. těšíme se na setkání.

Natálie borysyuk a gymnastky
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muzeum ožilo světem harryho pottera
dne 8. února proběhla v muzeu na 

úřadě výstava s  kouzelnickým téma-
tem harryho pottera. akci připravily 
děti z tvořivého kroužku, které s nad-
šením vytvořily řadu výrobků inspiro-
vaných tímto kouzelnickým světem.

návštěvníci mohli obdivovat ruč-
ně vyráběné čarodějné hůlky, moudrý 
klobouk vytvořený kašírováním a ori-
ginální lektvary, které děti vlastnoruč-
ně namíchaly. celá výstava byla plná 

magie a  fantazie, a nejen ti nejmenší 
se na chvíli ocitli v bradavicích.

velkým překvapením bylo i  setká-
ní s obávaným lordem voldemortem, 
který se na výstavě objevil a přidal tak 
akci na dramatičnosti.

děkujeme všem, kteří se přišli po-
dívat a  podpořili malé tvůrce v  jejich 
kouzelnickém snažení.

 Nela lajtkepová

zimNÍ ČiNNost Cyklo teamu sauNa bar
ani v  zimě členové saunabaru ne-

zaháleli a zúčastňovali se běžkařských 
závodů na okruhu Český mlýn v Jihla-
vě a dva členové tým reprezentovali na 
Jizerské padesátce.

na konci ledna 29. 1. jsme se zúčast-
nili štafetového závodu na běžkách 
Jihlava team sprint. závodilo se v mi-
nimálně tříčlenných týmech, kdy každý 
tým absolvoval 9 kol po 750 metrech. 
tým saunabaru reprezentovali petr ka-
dlec, lucie labudíková a radek Šťáva, 
kteří se umístili na bronzovém místě.

v neděli 2. 2. se na Českém mlýně 
konal závod Českomoravského pohá-
ru v běžeckém lyžování klasickou tech-
nikou. z technických důvodu byl závod 
z 15 km zkrácen na pouhých 5,25 km. 
z našeho týmu se zúčastnila lucie la-
budíková, která obsadila třetí místo.

poslední závod v  Jihlavě se konal 
15. února. Jednalo se o lyžařskou de-
sítku běžce vysočiny. tomáš obšil se 
umístil na 3. místě a lucie labudíková 
obsadila 1. místo.

druhý únorový víkend se do jizer-
ských hor sjeli nadšenci bežeckého 
lyžování na již 58. ročník Čez Jizerské 
50. nedělní ráno, kdy se jel hlavní zá-
vod na 50 km, bylo mrazivé a sluneč-
né. ct saunabar reprezentovali 2 zá-
vodníci – petr kadlec (startoval ze 4. 
vlny) a lucie labudíková (8. vlna). le-
tošní ročník byl z  důvodu špatných 
sněhových podmínek zkrácený asi 
o 1,5 km, protože bylo nutné vynechat 
olivetskou horu. celková trasa nako-
nec měřila 47 kilometrů. na občers-
tvovacích stanicích nabízeli čokoládu, 
banány, pomeranče, sušenky, ionťák 
nebo čaj. také se zde však ozvalo: 

„dá si někdo vývar nebo škvarky?“. 
petr kadlec se s časem 4:01:36 cel-

kově umístil na 1951. místě (v kategorii 
172. místo).

lucie labudíková zajela za 04:35:48, 
celkově se umístila na 2811. místě (v ka-
tegorii 94. místo).

lucie labudíková

Srdečně Vás zveme na oslavu

Dne matek
která se uskuteční v neděli

11. května od 14.00 hodin
v předsálí kulturního domu

Zahrají Michal Plechatý a Aleš Kolář na harmoniky. 
Krátké vystoupení si připravil kytarista Ondra 

z Domova Jeřabina. 

Těšit se můžete na malé pohoštění 
a příjemné odpoledne v kruhu přátel
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jarNÍ start FotbalovÝCh soutěžÍ se blÍžÍ!
po krátké pauze na konci roku již od 

ledna odstartovala příprava našich celků 
sk horní cerekev na jarní část sezony. 

muži mají naplánována celkem tři 
přípravná utkání proti mužstvům Jam-
ného, cejli a hodicím.

mládežnická družstva žáků a pří-
pravek mají celkem 80 členů, což je 
v  dnešní konkurenci dalších sportů 
hezké číslo. velice nás také potěšilo, 
že naši nejmladší členové ve věku 5–6 
let se pravidelně schází a trénují v hoj-
ném počtu 13ti dětí, v případě nepříz-
nivého počasí jim k  tréninkům slouží 
místní školní tělocvična. naši žáci spo-

jení s žáky batelova trénují na jarní část 
soutěže v tělocvičně v batelově, účast 
na trénincích se pohybuje od 10 do 16ti 
dětí, obě naše přípravky (starší a mlad-
ší) využívají sportovní halu v  novém 
rychnově, účasti na trénincích dosa-
hují počtu až 18ti dětí v každé kategorii.

všechna naše mládežnická druž-
stva se také v  rámci zimní přípravy 
pravidelně účastní fotbalových turna-
jů ve sportovních halách nebo na ven-
kovních hřištích s umělým povrchem. 

všechny naše mládežnické týmy 
(včetně těch nejmenších ve věku 5–6 
let) se úspěšně zúčastnili již tradičních 

halových turnajů v žirovnici, které po-
řádá místní klub ve spolupráci s místní 
pobočkou fanklubu sparty praha a za 
tuto aktivitu jim patří velké poděková-
ní. mladší přípravka se dále účastnila 
halových turnajů v pelhřimově a v dol-
ní cerekvi, starší přípravka turnajů ve 
sportovní hale v dolní cerekvi a velké-
ho turnaje sedmi týmů na hřišti s umě-
lým povrchem v kamenici nad lipou.

našim malým fotbalistům přejeme 
hodně úspěchů do další části sezony 
a hlavně (bez ohledu na výsledky) ať 
je fotbal baví a mají z něho radost!

jakub havel

Vlevo naši nejmenší na turnaji v Žirovnici kde obsadili krásné druhé místo, vpravo mladší přípravka.

z mateŘskÉ Školy

zimNÍ radovÁNky 
v NaŠÍ mateŘskÉ 
Škole

první dva měsíce roku byly v  naší 
mateřské škole plné zážitků, objevová-
ní a společných chvil. děti se zúčastnily 
mnoha zajímavých akcí, které jim nejen 
zpestřily zimní období, ale také jim při-
nesly nové poznatky a zkušenosti.

hned na začátku ledna jsme se vy-
dali do nedalekého kostela, kde jsme 
si připomněli svátek tří králů. děti 
měly možnost prohlédnout si betlém 
a přiblížili jsme si tradice a symboliku 
této doby.



Zpravodaj města Horní Cerekev www.hornicerekev.cz

12

Zápis dětí do Mateřské školy Horní Cerekev

pro školní rok 2025/2026

KDY: dne 5. 5. 2025 (pondělí)

V ČASE: od 8: 00 do 16: 00 hodin v ředitelně mateřské školy
                               

K zápisu je nutné ještě doložit a přinést s sebou:

1. Rodný list dítěte

 2. Občanský průkaz 

– u cizinců cestovní pas, vízum

3. Žádost o přijetí dítěte do MŠ

4. Potvrzení o řádném očkování dítěte 

-  pouze od dětského lékaře (viz. příloha k žádosti)

Tato povinnost se netýká dětí, které budou plnit povinné 
předškolní vzdělávání   .     

Žádost i potvrzení si k vytištění stáhněte z webu www.mshornicerekev.cz v
sekci Dokumenty, případně jsou k vyzvednutí ve vestibulu mateřské školy 

od 1. 4. 2025 nebo při návštěvě 9. 4. 2025

Navštívit a prohlédnout si naši MŠ se svým dítětem můžete dne 9. 4. 2025 
(středa) v době od 10: 00 do 11: 00 hodin a od 15: 00 do 16: 00 hodin.  Zde si 
lze osobně zarezervovat i čas zápisu.  Těšíme se na vaši návštěvu. 

velkou novinkou v  lednu byl začá-
tek kurzu bruslení pro třídu koťat. malí 
bruslaři se s nadšením pouštěli na led 
a pod vedením zkušených instruktorů 
se učí základy tohoto zimního sportu. 
děti se rychle zdokonalují a už teď se 
těší na další lekce.

v lednu jsme uspořádali také „zim-
ní hry rodičů s  dětmi“, kde si rodi-
ny užily společné sportovní chvíle na 
sněhu. atmosféra byla plná radosti, 
smíchu a nadšení.

v únoru nás navštívil pan myslivec, 
petr vlček z horní vsi, který dětem při-
blížil svět lesní zvěře a starost o příro-
du. děti se dozvěděly, jak myslivci pe-
čují o zvěř v zimě, jaké stopy zanechá-
vají zvířata ve sněhu a proč je důležité 
chránit naše lesy. 

na valentýna jsme pro děti připra-
vili netradiční divadelní zážitek – alter-
nativní detektivní pohádku. děti se ak-
tivně zapojily do řešení záhady a po-
máhaly rozluštit tajemství. byla to zá-
bavná a napínavá forma divadla, která 
děti nadchla a vtáhla do děje.

vrcholným bodem našeho zimního 
programu byl tradiční karneval. dě-
ti přišly v krásných maskách a užily si 
dopoledne plné tance, her a  tvoření. 
k vidění byly princezny, superhrdino-
vé, zvířátka i  pohádkové bytosti. ne-
chyběla ani přehlídka kostýmů a slad-
ké odměny pro všechny zúčastněné.

děkujeme všem rodičům a  přá-
telům mateřské školy za spolupráci 
a těšíme se na další společné zážitky 
v nadcházejících měsících!

vl. spievogelová

ze zÁkladNÍ Školy
půl roku, 6 měsíců, 26 týdnů, 182 

dní, 4 383 hodin, 262 980 minut 
a  15 778 800 sekund je opět za ná-
mi. ve škole jsme rozdali pololetní vy-
svědčení, pro některé z dětí předpo-
slední a  pro naše nejmenší první vy-
svědčení v jejich životě, kdy se za jed-
ničkami skrývala „odměna“ za jejich 
snahu a píli.

první čtvrtletí patří vědomostním 
soutěžím. říká se: „kolik jazyků umíš, 
tolikrát jsi člověkem.“ a tak naše škola 
vyslala své reprezentanty na olympiá-

dy v cizích jazycích, a  to v angličtině 
a němčině. v anglickém jazyce repre-
zentovali naši školu anna Šenkýřová, 
7. třída a matěj piskura, 9. třída. okres-
ní kolo olympiády v anglickém jazyce 
proběhlo 6. 2. v prostorách gymnázia. 
oba obstáli ve velké konkurenci ostat-
ních soutěžících a  obsadili 7.-16. mís-
to. za týden 12. 2. se konalo okresní 
kolo olympiády v  německém jazyce. 
v  německém jazyce reprezentovali 
naši školu emma smeets, 7. třída a to-
máš nguyen, 9. třída. ačkoliv emma 

s němčinou letos teprve začala umísti-
la se na krásném 1. místě a tomáš taky 
ostudu neudělal, protože do cerekve 
přivezl 2. místo. 

matematika může být pro někoho 
oříškem a velkým strašákem. u nás ve 
škole se ovšem děti matematiky ne-
bojí a každý rok je o tuto soutěž velký 
zájem. v letošním školním roce se ko-
ná již 74. ročník matematické olympiá-
dy a někteří žáci naší školy se opět za-
pojili. zájemcům nejdříve rozdali vyu-
čující zadání pro domácí kolo soutěže 
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a  na základě vyhodnocení odevzda-
ných výsledků postoupili tři žáci na-
ší zŠ do okresního kola. okresní kolo 
proběhlo 29. ledna v aule Gyoa v pel-
hřimově. na místě řešili žáci 5. roční-
ku tři úlohy a žáci 9. ročníku čtyři úlo-
hy. za řešitele z9 z 9. ročníku se to-
máš nguyen se 17 body probojoval na 
krásné 2. místo. v kategorii z5 (5. roč-
ník) se marta Woloszyn umístila mezi 
úspěšnými řešiteli na společném 6. – 
9. místě, michaela mezerová se ne-
ztratila mezi ostatními účastníky. 

o tom, že orientace na mapě je dů-
ležitá ví petr kapoun, 8. třída a Jiří ko-
tek, 7. třída. chlapci se 19. 2. zúčastnili 
okresního kola zeměpisné olympiády, 
ačkoliv neobsadili přední příčky získali 
opět nové zkušenosti.

v letošním školním roce jsme se za-
pojili i do soutěže – finanční gramot-
nost. během podzimu psali žáci online 
test z oblasti finanční gramotnosti. na-
še škola byla vybrána jako jedna ze tří 
škol z celé vysočiny. naši školu repre-
zentují petr kapoun, milan nechvátal 
a tomáš nguyen, kteří pak společně 
psali další online test v rámci okresní-
ho kola. chlapci postoupili do krajské-
ho kola, ve kterém museli zpracovat 
případovou studii, týkající se finanční 
gramotnosti. držte chlapcům palce! 
nyní čekají na verdikt odborné poro-
ty a uvidíme, zda postoupí až na celo-
státní úroveň.

v  prvním pololetí tohoto školního 
roku proběhl v naší škole program pri-
mární prevence – etické dílny, pod ve-
dením zkušené lektorky. tohoto pro-
gramu se zúčastnili v průběhu polole-
tí žáci 1. – 9. ročníku. každá třída mě-
la vybraný program odpovídající jejich 
věku a potřebám třídy. tyto programy 
zábavnou formou pomáhají budovat 
charakter dětí a předcházet jejich rizi-
kovému chování. rovněž splňují zása-
dy efektivní prevence. programy jsou 
interaktivní a využívá se v nich řada di-
daktických metod – hraní rolí, diskuze, 
skupinové aktivity a hry.

každoročně prochází žáci osmého 
ročníku kurzem první pomoci. ani v le-
tošním roce tomu nebylo jinak. v pě-
ti hodinách byli seznámeni se zákla-
dy první pomoci v každodenních situ-
acích a nechyběl ani praktický nácvik 
resuscitace. osmáci tak získali nové 
informace, ale i dovednosti. 

naše škola opět pořádala lyžařský 
výcvikový kurz, jehož cílem je naučit 
nebo zdokonalit žáky v  lyžování. ly-
žařského kurzu se zúčastnilo 13 dětí 
ze sedmého a osmého ročníku. kurz 
se uskutečnil na kouzelné Šumavě na 
Špičáku. počasí nám vyšlo na jednič-
ku! v noci mrzlo až praštilo, přes den 
se do tváří opíralo sluníčko a  sněhu, 
tak toho bylo dost, dokonce přes noc 
připadl nový. žáci byli velmi šikovní, 
učili se rychle, i přesto, že zde bylo ví-
ce jak dvě třetiny „nelyžařů“. už druhý 
den všichni vyjeli na kotvě na větší ko-
pec! na konci pobytu byla odměnou 
jízda ze Špičáku. 

nebylo to však jen o olympiádách 
a  vědomostních soutěžích. druhý 
březnový víkend proběhl již tradič-

ní školní ples, který se nesl ve stylu 
90. let. k tanci a poslechu zahrála ka-
pela tři veteráni. deváťáci si pro svoje 
rodiče, prarodiče, kamarády a učitele 
připravili bohatý program, mezi kte-
rý patřilo tradiční předtančení, dvě ta-
neční vystoupení v deset hodin a půl-
noční překvapení. tímto děkujeme 
všem, kteří se na přípravě plesu podí-
leli, a  to především paní učitelce ma-
chalové a deváťákům. 

deváťáci si čím dál více uvědomují, 
jak rychle čas letí. z malých prvňáčků 
se vyloupli mladí lidé, připravení od-
vážně vykročit do života. v dubnu je 
totiž čekají přijímací zkoušky na střed-
ní školy. přejeme jim mnoho úspěchů 
a rodičům pevné nervy!

kolektiv školy
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stŘÍpky z mÍstNÍCh ČÁstÍ

v sobotu, 1. března se v naší obci hří-
běcí uskutečnil pod taktovkou našich 
sportovců (hpp hříběcí) slavnostní ma-
sopustní průvod. sešlo se opravdu vel-

hŘÍběCkÝ masopust

ké množství krásných masek a rádi jsme 
tu viděli i spoustu dětí, což je skvělé pro-
to, aby se zachovaly tyto lidové zvyky 
a tradice na vesnicích a přenášely se dál 
z generace na generaci. 

k pohodové atmosféře průvodu krás-
nými lidovými písničkami přispěli kama-

rádi muzikanti zdeněk a karel a báječ-
ná slavnostní atmosféra byla dokonaná. 

všichni jsme si užili krásné odpoled-
ne. Ještě jednou děkujeme všem, kteří 
se na tom podíleli a snaží se tak společ-
ně s námi zachovávat české tradice! 

lenka hašková

retrohrÁtky v hŘÍběCÍ
Je tu jaro a  s  ním i  naše letošní 

charitativní akce. v  sobotu 17.  květ-
na 2025 od 11 hodin se v hříběcí na 
hřišti uskuteční rodinná zábavná show 
retrohrátky. budeme si hrát, zpívat 
i  tančit a  budeme vzpomínat. a  taky 
podpoříme chlapečka kryštůfka, jenž 
potřebuje peníze na operaci nožiček, 
bez které je minimální šance, že bu-
de chodit. 

vědí vaše děti, co byly céčka, tá-
boráček nebo vitacit? znají příběhy 
a znělky kačeřích příběhů a rychlé ro-
ty? umějí hrát „krkavý koleno“ nebo 
„Čáp ztratil čepičku“? slyšely někdy 
o  Československu, znají největší slo-
venské hity a umí pustit gramofon ne-
bo walkmana? to vše a mnoho další-
ho si chceme společně s našimi dětmi 
připomenout. 

každý den jsme obklopeni novými 
trendy a  novými slovy a  naše nastu-
pující generace někdy mluví tak, že jí 
nerozumíme. možná by bylo fajn uká-
zat jim věci a  fenomény, které ovliv-
nily nás a na které rádi vzpomínáme. 
chcete-li si zavzpomínat a  podpořit 
dobrou věc, zveme vás třetí květno-
vou neděli do hříběcí. 

a  teď několik tipů pro ty, kdo se 
rozhodnou přijít: máte-li doma šusťá-
kovou soupravu nebo jiný super „vo-
hoz“ z období vašeho dospívání, přijď-
te v  něm, každý takový bude odmě-
něn pivem či kofolou zdarma. natré-
nujte si doma macarenu a další slavné 
hity z té doby, bude se to hodit. a ko-
nečně máte-li doma nějakou fajn re-
tro věc, kterou by si zasloužili vidět 
i ostatní, vezměte ji s sebou, ve stánku 

s walkmanem či céčkami ji uvítáme:) 
a  konečně ještě jedna pozván-

ka: od 16 hodin bude možno na hřiš-
ti zhlédnout  přímý přenos utkání Čr: 
kazachstán v  rámci mistrovství světa 
v hokeji. tak si přijďte s  rodinou užít 
pohodové odpoledne do hříběcí. tě-
šíme se na vás! 

za spolek hříbátka monika vrbová

17. května 
charitativní akce retrohrátky 
13. září 
na prostranství u zvoničky 
iii. ročník hříběcké poutě neboli 
mariánské slavnosti
8. listopadu 
v hříběcké hospodě turnaj 
deskových her
29. listopadu 
rozsvícení vánočního stromečku 

v roCe 2025 pro vÁs 
pŘipravujeme:
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městskÁ kNihovNa v horNÍ Cerekvi

vybÍrÁme z NabÍdky NovÝCh kNih 
petra soukupová, marta děti nechce. 
martě se nic špatného neděje. má dobrou práci, žije 
v dlouhodobém vztahu s hynkem a jeho děti z před-
chozího manželství má ráda. svoje děti nechce, hy-
nek žádné další taky ne, v tom jsou zajedno. petra 
soukupová opět bravurně zkoumá psychiku ženské 
hrdinky, která se ocitá v bodě, kdy se musí vypořá-
dat nejen s vlastním životem, ale také s očekáváními 
svého okolí. 

louise douglas, Šarlatové šaty. 
parného léta roku 1995 si dvaadvacetiletá alice lan-
gová pronajme karavan na periferii prázdninového 
kempu v  městečku severn sandsJednoho. Jedno-
ho večera ale alice ze svého karavanu zmizí. louise 
douglas, autorka mezinárodních bestsellerů, se vrací 
s dalším podmanivým románem, ze kterého čtenáři 
bude běhat mráz po zádech.

Nikola valová, prásknout do bot. 
krimi román. vypadalo to jako banální případ, počet 
podezřelých však neustále roste a vyšetřování se do-
stává do slepé uličky. když ale zmizí Jana karasová, 
spořádaná matka ze spokojené rodiny, nezdá se tak 
pravděpodobné, že opravdu práskla do bot. může za 
jejím zmizením stát údajný milenec? nebo se někdo 
mstí jejím despotickým rodičům, bývalým soudcům? 

david Walliams, babička drsňačka znovu v akci. 
david Walliams je úkaz: děti jeho knihy milují, z kaž-
dé se stane okamžitě bestseller. david Walliams se 
vrací do světa babičky drsňačky v prvním a zároveň 
posledním (kdo ví) pokračování! ben si zvyká na ži-
vot bez své milované babičky. očekávejte nečekané. 
bude to napínavé až do konce, a nadmíru zábavné!

Giles richards, F1 přísně tajné. 
nová kniha ze zákulisí přináší rozhovory s lidmi na růz-
ných úrovních, bez nichž by formule 1 nefungovala: od 
jezdců až po inženýry a mechaniky v boxech, trenéra, 
koordinátorku logistiky nebo strojníka. f1: přísně tajné 
zavede do světa formule 1 jako nikdy předtím.

jana benková, všude samé zázraky. 
pokud jste se zamilovali do muže, který nedokáže 
ukončit nadstandardní vztah s bývalou partnerkou či 
dokonce manželkou, tak pozor a utíkejte od něj co 
nejdál! pořád s ní telefonuje? vymlouvá se, že ho jeho 
ex potřebuje, smrtelně onemocněla, proto se jí musí 
věnovat? dámy, od takového chlapa ruce pryč! 

david kozohorský, 103 sportovních kuriozit.
milujete sport? pak si tuhle knihu musíte přečíst! stov-
ka a  tři zajímavosti očima sportovního komentátora 
davida kozohorského. začtěte se do příběhů, kde 
hrají svou roli vytrvalost, výjimečnost a odvaha.

viktória dominová, trpká příchuť lži. 
Čtení pro ženy. z milostného, ale i sociálně pojatého 
příběhu se pomalu vynořuje krimi zápletka, která do-
káže čtenáře udržet v napětí až do samého konce.

hedvika kaplánová, z blondýny zubařkou. 
hedvika kaplánová, autorka oblíbeného blogu 
z  blondýny zubařkou, vás v  zábavných i  poučných 
deníkových zápiscích provede svou medicínskou 
odyseou. proč se rozhodla stát zubařkou? měla ně-
kdy studia stomatologie plné zuby? tak vstupte do 
zubařské ordinace a  poznejte každodenní provoz 
i z druhé strany barikády!

jiřina hofmanová, myšlenky zločince v české kotlině. 
Jiřina hofmanová je legendou české kriminalistiky. 
podílela se na vyšetřování nechvalně proslulých or-
lických vražd. za více než třicet let své kariéry pomá-
hala objasnit stovky vražd, loupeží i  znásilnění. ve 
vzpomínkách na své nejslavnější případy vám dá na-
hlédnout do pokřivené mysli lidí, kteří si vědomě vy-
brali cestu zločinu. 

navštivte městskou knihovnu. 
výpůjční dny : mimo úterý – každý pracovní den!

Staňte	se	novými	čtenáři	•	nově	–	půjčujeme	deskové	hry
 nabízíme zdarma vyřazené knihy 

20 tisíc svazků knih – určitě si vyberete
 miroslav václavík

Město Horní Cerekev a městská knihovna

pořádá cestovatelskou přednášku

Tadeáše Šímy

Na kole přes Afriku
pátek 25. dubna od 17.00 hod. v budově radnice

Přijďte si poslechnout fascinující příběh prachatického cestovatele Tadeáše Šímy, 

který  se  vydal na  13 000 km  dlouhou  cyklistickou  expedici  napříč  Afrikou.  Z

Prachatického náměstí až do Kapského města projel 15 zemí černého kontinentu,

zažil  neuvěřitelná  dobrodružství a setkal  se s  místními lidmi i divokou přírodou.
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kaleNdÁŘ akCÍ
pátek 4. dubna od 19.00
dveŘe
představení hříběckého divadýlka
hříběcká hospoda
sobota 5. dubna od 19.00
dveŘe
představení hříběckého divadýlka
hříběcká hospoda
pátek 11. dubna od 19.00
dveŘe
představení hříběckého divadýlka
hříběcká hospoda
pátek 11. dubna od 18.00
velikoNoČNÍ koNCert
modlitebna casd, smetanova 384
sobota 12. dubna od 19.00
dveŘe
představení hříběckého divadýlka
hříběcká hospoda

sobota 12.dubna od 14.00
velikoNoČNÍ hrÁtky, 
dětskÉ divadlo 
a diskotÉka
kd horní cerekev

pondělí 14. dubna – čtvrtek 21. dubna
velikoNoČNÍ stezka
horní cerekev a okolí

neděle 20. dubna od 21.00
velikoNoČNÍ diskotÉka
kd horní cerekev

středa 30. dubna od 17.00
ČarodějNiCe u kd
lampionový průvod od hasičárny
Čtvrtek 8. května od 15.00
běh pro paměŤ NÁroda
náměstí t.G.m., bližší informace:
www.behpropametnaroda.cz/hornicerekev

sobota 10. května od 18.30–19.00
NoČNÍ poChod 
kolem horNÍ Cerekve
kd horní cerekev

neděle 11. května od 14.00 
deN matek 
předsálí v kd horní cerekev

sobota 24. května od 14.00
prezeNtaČNÍ koŠt vÍN
kd horní cerekev

sobota 17. května od 11.00-15.00
CharitativNÍ akCe
retrohrÁtky
v hříběcí na hřišti

neděle 1. června 
dětskÉ divadlo
kd horní cerekev

NovÍ obČÁNCi

opustili NÁs

marek váňa

dubová danuše, fousová Jarmila, 
vomastková marie, Jonák václav, 
Janoušková růžena, pechová božena, 
pudilová miluše, kubů Jana, 
topková blanka, cimlerová blažena, 
Šimek Jan, žáková miloslava, 
hyrš Josef

koudelková marie 86 let
lehocká alžběta 74 let
stříž ivo 72 let
vítek vlastimil  68 let
matějů milan  55 let

jubileum oslavili

spoleČeNskÁ rubrika

martina brýnová

vzpomínka

vzpomínka

Čas utíká a nevrací co vzal,
ale vzpomínky v srdcích žijí dál.
Dne 30.4. tomu bude 9 let, co nás navždy 
opustil manžel, tatínek, dědeček, pan

z Hříběcí

„Prázdný je domov, smutno je v něm,
 cestička k hřbitovu zůstala jen“ 
 Dne 1. dubna tomu byl rok, co nás opustila 
naše milovaná manželka, maminka 
a babička, paní 

Jaroslav Žák

Eva Šmídová

S láskou vzpomínají manželka,
synové Jaroslav a Robert s rodinou

      S láskou vzpomíná rodina
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iNzerCe

ABBA - BONEY M - TECHNOTRONIC - SNAP - DR.ALBAN
LA BOUCHE - VENGABOYS - OPUS - EUROPE - REDNEX
MR.PRESIDENT - GIGI AGOSTINO - DJ.BOBO - LIQUIDO

The greatest hits of  80s - 90s - milenium 

Djs Vašek Háva & Bzuk

  HORNÍ CEREKEV
VSTUPNÉ : předprodej 100,- Kč, na místě 200,-  --  KD otevřen od 20:00 - start :  21:00

KULTURNÍ DŮM

DISKOTÉKA
VELIKONOČNÍ

PŘEDPRODEJ od 31.3.do 15.4.2025 Městská knihovna Horní Cerekev

POUTNÍK 11°

ZA   35,-Kč
        

20.4.
NEDĚLE

20
25

MEDIÁLNÍ PARTNER

Trafostanice

+420 777 718 162

lenka.ruzickova@elpe.cz

www.elpe.cz

Údržba 
+ 

Provozování 
+ 

Revize  

BEZPEČNÁ A
EFEKTIVNÍ ČINNOST

=
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OD 17.BŘEZNA 2025 JE NOVĚ
 OTEVŘEN HOBBY OBCHOD 

ADRESA: BŘEZINOVA 398, HORNÍ CEREKEV
Pondělí-Pátek: 7.30-16.30; Sobota: 8.00-10.00

(naproti poště)

                                                                                              

                                                                                         

NABÍZÍME:
KRMIVA PRO:

NOSNICE, KUŘATA, KRÁLÍKY
GRANULE PRO: PSY, KOČKY

POTŘEBY PRO: CHOVATELE, ZAHRADU,
DÍLNU, STAVEBNÍ, DOMÁCNOST

BUDEME SE TĚŠIT NA VAŠI NÁVŠTĚVU

ZDARMA PŘIVEZEME
  

Volejte na 724 049 368 
Červené i barevné kuřice. 

sběratel s více než třicetiletou praxí koupí a bezplatně 
ohodnotí starožitnosti všeho druhu, např.: obrazy, mince, 

zlato, hodiny, porcelán a další starožitnosti. 

platím vždy hotově na místě. 
nejlepší ceny od sběratele! tel.:732 961 266

•	 zpravodaj fyzické osoby: 5 kč/cm2

•	 zpravodaj pro právnické osoby a osoby 
podnikající: 10 kč/cm2 

•	 rozhlas: 50 kč/hlášení
kontakt:
inzerce ve zpravodaji: zpravodaj@hornicerekev.cz
požadavky na hlášení: pokladna@hornicerekev.cz

CeNy iNzerCe
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ČÍslo 2. 2025 březen– duben

v muzeu MěÚ Horní Cerekev  tel. 724 179 739
 ve čtvrtek 24.4.2025 v 16.00 hodin

SLOVEM PROVEDE: RENÉ BIL

VELIKONOČNÍ
KONCERT

CÍRKEV ADVENTISTŮ  SEDMÉHO DNE
POŘÁDÁ:

1 1 .  DUBEN 2025 |  18:00
MODLITEBNA CASD

SMETANOVA 384
HORNÍ CEREKEV

“Kde slova selhávají, promlouvá hudba”
Hans Christian Andersen

 

Kdy: 27-28. května 2025 
Vždy od 13 do 17 hodin 

Kontaktní osoba: 
Zdeněk Nadrchal 
+420 730 157 299 


